



## Judo Canada

4141, avenue Pierre-De Coubertin  
Montréal, QC H1V 3N7  
Tél: 514-255-JUDO (5836) / Fax: 877-893-5836



TO ALL / À TOUS

### Judo Canada and LOC announces postponement of the OPEN NATIONALS in EDMONTON

As recommended by Government of Canada and in the best interest of all parties, Judo Canada and local organizing committee announces the postponement of the OPEN NATIONALS in Edmonton.

Previously schedule on May 14,15,16 and 17<sup>th</sup> 2020 it will now be schedule on the dates July 2<sup>nd</sup> to 5<sup>th</sup> 2020

Please note that all reservations and modifications have been validated with the different partners and depending on the evolution of the situation, Judo Canada will keep you posted if anything changes in the near future.

### Judo Canada et le COL annonce le report du Championnat Canadien ouvert à EDMONTON

Tel que recommandé par le Gouvernement du Canada et dans l'intérêt de toutes les parties, Judo Canada et le comité organisateur local annonce le report du Championnat Canadien ouvert à Edmonton.

Prévu les 14,15,16 et 17 Mai 2020 l'événement sera reporté du 2 au 5 Juillet 2020.

Veillez prendre note que toutes les réservations et modifications ont été validé avec les différents partenaires et qu'en fonction de l'évolution de la situation, Judo Canada vous tiendra au courant de tout changement.

Mike Tamura  
President Judo Canada

Nicolas Gill  
CEO-HPD JUDO CANADA

